
 

 

 

ΠΑ.ΣΟ.Κ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων κ. Κ. Χατζηδάκη 

ΘΕΜΑ: Φλέγοντα ερωτήματα που θέτει ο Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τυφλών για τη λειτουργία 
του ΚΕΑΤ και της ΑΜΚΕ Πρωτοπορίας 

Ο Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τυφλών (ΠΣΤ), ο ιστορικότερος φορέας αυτοοργάνωσης των τυφλών 
στην Ελλάδα, έχει επανειλημμένως απευθυνθεί στο Υπουργείο Εργασίας και Κοινωνικών 
Υποθέσεων και έχει εκφράσει την ανησυχία του για τα φλέγοντα θέματα του Κέντρου 
Αποκατάστασης Τυφλών (ΚΕΑΤ) και της ΑΜΚΕ ¨Πρωτοπορία¨, που καλύπτει πάγιες και διαρκείς 
ανάγκες των ωφελούμενων του ΚΕΑΤ. Το πλέον σημαντικό ζήτημα αφορά τον οργανισμό του 
ΚΕΑΤ, που χρονολογείται από το 1979, ο οποίος ενώ χρήζει άμεσης ανανέωσης και 
συμπλήρωσης, ώστε να συμβαδίζει με τις σύγχρονες ανάγκες των ωφελούμενων στη βάση 
διεθνών προτύπων, παραμένει μια άλυτη εκκρεμότητα κρυμμένη στα συρτάρια του Υπουργείου 
Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, με σοβαρές επιπτώσεις στην αποτελεσματική και 
αποδοτική λειτουργία του Κέντρου. Σε ό,τι αφορά την ΑΜΚΕ ¨Πρωτοπορία¨ της οποίας εταίροι 
είναι το ΚΕΑΤ κατά 99% και ο ΠΣΤ κατά 1%, με κοινή απόφαση των εταίρων το 2021 
αποφασίστηκε η διεξαγωγή οικονομικού ελέγχου από Εταιρεία Ορκωτών Λογιστών, ο οποίος 
δεν ολοκληρωθεί επί δύο χρόνια. Επειδή ο καταστατικός ρόλος του ΚΕΑΤ είναι κρίσιμος για τους 
ωφελούμενούς του, αλλά και για το αναπηρικό κίνημα εν γένει,  

 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Γιατί αγνοήσατε την επιτακτική ανάγκη εκσυγχρονισμού του οργανισμού του ΚΕΑΤ που είναι 
κρίσιμη και για την άμεση αναβάθμιση του ρόλου και του έργου του; 

2. Θα ζητήστε την ολοκλήρωση του έργου της ελεγκτικής εταιρείας στην ΑΜΚΕ ¨Πρωτοπορία¨ 
για να λάβουν γνώση των οικονομικών στοιχείων του οι εταίροι της; 
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